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  Raad 29 mei.        Art.42 vraag   

Onderwerp: Voortgang omzetten beschikbare extra gelden in bestrijden gevolgen armoede bij 

kinderen.  

De PGP is terughoudend in het gebruik van het middel artikel 42 vragen. Echter, gelet op de tijdsdruk 
maken wij daar nu gebruik van.  

 In Cie SD 20 maart, is uitgebreid stil gestaan bij Armoedebeleid Valkenburg 2017 e.v.                   Er is 
toen een  actielijst gepresenteerd, discussie daarover gevoerd en nog aanbevelingen gedaan. Zoals 
bekend gaat het hierbij om de gelden (Klijnsma-gelden) voor 2017 en verder om te zetten in natura  

(middelen, mogelijkheden,deelname etc. ) voor bestrijding gevolgen armoede bij kinderen . Dus geld 
dat omgezet wordt in directe hulp aan bedoelde kinderen. 

Het is nu eind mei. Zoals de wethouder weet is het armoedebeleid een uiterst belangrijk punt . Zeker 

voor de PGP.  

Wij hebben vragen, veel vragen:   Ik noem er een paar: 

-  Is de actielijst , om kinderen vooruit te helpen, bijgewerkt ?  

-  Wanneer wordt die operationeel en kunnen kinderen hier gebruik van maken?  

- Zijn de kinderen waar het om gaat in beeld? 

-  Wie, wat is het aanspreekpunt vanuit de samenleving, als beroep gedaan wordt op de middelen in  

natura? 

- Wordt /is  het Jeugd Cultuurfonds ook opgenomen. Maastricht doet dat wel,  Valkenburg (nog) niet?. 

- Zijn plannen uitgewerkt voor een kinderconferentie? Om met de kinderen te bepalen wat nodig is. 

- Hoe staat het met de uitwerking van de participatiepas ( Valkenburgpas) om geruisloos de doelgroep 
te helpen? 

- het begin van het nieuwe schooljaar is een belangrijkste moment om hulp , zoals bedoeld, te bieden. 

Kan de wethouder toezeggen dat dan alle kinderen in de doelgroep kunnen profiteren van de gelden?  

- De gelden zijn voor directe hulp aan de kinderen.  Kan de wethouder toezeggen die gelden niet te  
gebruiken voor organisatie en overhead?    

Kortom, veel vragen. Maar op detailniveau zijn er nog veel meer.  Er is haast geboden, want  

- elk middel dat niet verstrekt is,  

- aan elke gelegenheid om mee te doen niet voorzien is,  

- elke mogelijkheid de kinderen te helpen die dat nodig hebben niet benut is ,  

levert verdere achterstand op voor die kinderen.  En dat mogen wij niet laten gebeuren.  

Dus de algemene vraag luidt:  hoe is de voortgang?  

En hoe wordt de Raad daar over structureel geïnformeerd? 



2 

 

 

 

 

 

Hub Aussems   


